
Referat fra forældrebestyrelsesmøde tirsdag d. 27/08-24 kl. 18-20 i børnehaven. 

 

1. Økonomi, Nyt om børn og personale 

Der er pt godt fyldt op i forhold til normeringen i børnehaven, der er pt. 33 børn. Starter 1 nyt  

børn i september og oktober. 

Flere børn er godt for budgettet. Pt ser det ud til at være et overskud på kr. 28.500,- I det tal 

er der taget højde for indkøb og bemanding, H-midler er sluttet i august måned. 

Torsdag d. 29.08.24 var der afslutning med forældrekaffe på legepladsen for Emil. 

Mandag d. 02.09.24 starter en ny medhjælper - Anna som kommer fra en stilling i 

ældreplejen. Anna er ansat 30 t/u, tidsbegrænset til d. 01.07.25 Anna skal i starten primært 

være på Mariehønsestuen. 

Der var 6 til samtale og der var også nogle kvalificerende vikarer imellem. 

Mandag d. 02.09.24 starter en skolepraktikant. 

I uge 39 kommer der 2 praktikanter, den ene dreng har selv gået i børnehaven. 

Helle har pt ferie, Mie dækker mere ind på stuerne mens Helle holder ferie. 

 

Lille-, mellem- og storbørnsgruppen bliver etableret til efteråret. 

Der kommer fokus på sprog, da der er flere børn med dansk som andet sprog. 

Bag for en sag 

Syltning 

Rim & remser 

 

 

2. Status på renovering/forbedringer ude og inde 

Der er blevet malet i løbet af sommeren bl.a i garderoben og gangen ovenpå, samt gangen 

mellem stuerne og på badeværeserne. 

Den gamle markise er fjernet, dog var der større huller i murværket end forventet så der har 

været en murer forbi for at lave dem. Markisen forventes at blive sat op omkring d. 20.09.24 

– der skal dog også komme en elektriker forbi og sætte strøm til markisen før den virker. 



Markisen er savnet når der er varmt. 

 

3. Evaluering af sommerfesten 

Som altid var der stor tilslutning til sommerfesten i år. Vi var heldige med vejret, dog blev der 

lidt køligt til slut. 

Alle børn havde glædet sig i dagene op til, og meget på dagen, alle holdt godt ud og blev til 

slut. Det var lidt svært at høre alt hvad Mie sagde da hun bød velkommen. En mikrofon vil 

blive overvejet til næste arrangement. 

Ved spisning var der noget nær kaos, ind-/udgange blev ikke helt overholdt så det var lidt 

uoverskueligt at komme ind/ud ved maden. Man kan med fordel til næste gang indkøbe 

nogle klapborde, som kan sættes op som et langbord. 

 

4. Evaluering af kunstprojektet 

Kusntprojektet blev afsluttet inden sommerferien. Det var et rigtig godt projekt som alle børn 

og voksne i børnehaven nød at være med i. Line brænder for det hun laver, er meget dygtig 

til at få alle med i arbejdet. Line er en kunstner der brænder for det hun laver, hun har 

tidligere være i børnehaven og lave et projekt for 10 år siden. 

Personalet har fået udleveret nogle skabeloner således der kan arbejdes videre med 

udsmykning. Alle børn har lavet ting som hænger mange steder som udsmykning indenfor i 

børnehaven, bl.a trappeopgang, i loftet mellem indgangene. 

Prisen for at have Line på besøg var ca. kr. 25.000,- 

Line kommer retur og udsmykker puderummet, hvor der er planlagt der skal males figurer 

omkring sociale relationer. 

 

5. Referat fra ekstern audit (arbejdsmiljø) 

Der var stikprøvekontrol mandag i uge 33. Alt gik godt! Det eneste der blev påpeget var der 

manglede navnemærker på hylderne i kælderen. 

 



6. Velkomstpjecen 

Børnehavens velkostpjece er blevet oversat til engelsk også 

 


